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 Protokół posiedzenia nr 93/2023 

          Komisja Rozwoju Gospodarczego i Finansów  RM 

w dniu 29 listopada 2023 r., Ratusz, od godz. 15.30 do 17.30 

Skład komisji - 7 radnych zgodnie z uchwałą Rady Miejskiej, obecnych 7 członków – lista 

obecności stanowi zał. nr 1 do protokołu. 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

Zastępca Burmistrz Miasta – Karol Lizurej 

Sekretarz Miasta – Halina Kuriata   

Główna Księgowa Wioletta Stasiuk 

Naczelnik Zarządzania Majątkiem, Architektury i Urbanistyki- Katarzyna Jezierska 

Zastępca Naczelnika Wydziału Rozwoju Miasta – Wioletta Stadnik 

Kierownik Referatu do Spraw Społecznych - Urszula Matukiewicz  

Naczelnik Wydziału Monika Bepirszcz- Wingrowicz 

Ad pkt 1.  

Posiedzenie otworzyła Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów RM 

Marzena Gajek, która powitała zebranych i stwierdziła prawomocność obrad. 

Ad pkt 2. 

Następnie przewodnicząca poinformowała, że Burmistrz Miasta zgłosił poprawki do porządku 

obrad: 

 Wprowadzenie po punkcie 6.8. dodanie pkt 6.9., uchwała w sprawie podwyższenia kryterium 

dochodowego uprawniającego do przyznania nieodpłatnie pomocy w zakresie dożywienia               

w formie świadczenia pieniężnego na zakup posiłku lub żywności dla osób objętych 

wieloletnim rządowym programem "Posiłek w szkole i w domu " na lata 2024-2028. 

Wprowadzenie punktu 6.10 Uchwała w sprawie określenia zasad wydatków w zakresie 

dożywiania w formie posiłku albo świadczenia rzeczowego w postaci produktów 

żywnościowych dla osób objętych wieloletnim rządowym programem "Posiłek w szkole i                  

w domu" na lata 2024-2028. Reszta punktów pozostaje bez zmian.  

Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie przyjęcie zmian.  Przy udziale 7 członków 

obecnych na sali jednogłośnie przyjęli zmiany do porządku obrad.   

 

Następnie przewodnicząca obrad przedstawiła poniższy porządek obrad. 

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Ocena przebiegu realizacji zadań w ramach Budżetu Obywatelskiego.  

4. Wstępna analiza Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miejskiej Kętrzyn na lata 2024-

2036. 

5. Wstępna analiza budżetu miasta Kętrzyn na rok 2024. 

6. Opinia projektu uchwały w sprawie: 

6.1 przyjęcia „Rocznego Programu Współpracy Gminy Miejskiej Kętrzyn z Organizacjami 

Pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 

2003 roku o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, na 2024 rok”. 

6.2 szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne 

usługi opiekuńcze z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z 

zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego 

zwolnienia od opłat, jak również tryb ich pobierania 



 2 

6.3 przystąpienia do sporządzenia Gminnego Programu Rewitalizacji Miasta Kętrzyn.  

6.4 zmiany uchwały Nr XXXVI/266/2021 Rady Miejskiej w Kętrzynie z dnia 29 kwietnia 2021 r. 

w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy 

Miejskiej Kętrzyn.  

6.5 zmiany uchwały Nr LXXVII/576/2023 z dnia 28 września 2023 r w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Powiatowi Kętrzyńskiemu. 

6.6 zmiany uchwały Nr LXVI/505/2022 z dnia 29 grudnia 2022 r. w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej  Prognozy  Finansowej Gminy Miejskiej Kętrzyn na lata 2023 – 2034. 

6.7 zmian w budżecie miasta Kętrzyn na rok 2023. 

6.8 rozpatrzenia wniosku Towarzystwa Miłośników Kętrzyna w sprawie ustanowienia roku 2024 

w Kętrzynie – Rokiem Stanisławy Łozińskiej. 

6.9 podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do przyznania nieodpłatnie pomocy             

w   zakresie dożywienia w formie świadczenia pieniężnego na zakup posiłku lub żywności dla 

osób objętych wieloletnim rządowym programem "Posiłek w szkole i w domu " na lata 2024-

2028. 

6.10 określenia zasad wydatków w zakresie dożywiania w formie posiłku albo świadczenia 

rzeczowego w postaci produktów żywnościowych dla osób objętych wieloletnim rządowym 

programem "Posiłek w szkole i w domu" na lata 2024-2028. Reszta punktów pozostaje bez 

zmian.  

7. Informacje, zapytania i wolne wnioski. 

8.   Przyjęcie protokołu 91/2023 

       9.  Zamknięcie posiedzenia. 

Następnie przystąpiono do przyjęcia powyższego porządku obrad. Przy udziale 7 członków 

obecnych na sali jednogłośnie przyjęli porządek obrad.   

 

Ad pkt 3. Naczelnik Wydziału Monika Bepirszcz- Wingrowicz przedstawiła  przebiegu 

realizacji zadań w ramach Budżetu Obywatelskiego. Poinformowała, iż rozbudowa 

infrastruktury sportowo-rekreacyjnej przy Szkole Podstawowej nr 1 w Kętrzynie zrealizowana 

została w ramach umowy nr SO.272.11.2023 zawartej w dniu 27.03.2023 r. pomiędzy Gminą 

Miejską Kętrzyn a WERAN Sp. z o.o. z siedzibą we Wrocławiu. Przedmiotem zamówienia 

było zaprojektowanie i przebudowa placu zabaw znajdującego się przy Szkole Podstawowej nr 

1 w Kętrzynie przy ul. Kopernika 12.  Biorąc pod uwagę kryterium ceny, okresu gwarancji i 

rękojmi na wykonanie roboty, a także okresu rękojmi na wbudowane materiały jako 

najkorzystniejsza została wybrana oferta Wykonawcy: WERAN Sp. z o.o., ul. Nowodworska 

12/9, 54-433 Wrocław za kwotę 229 764,00 zł brutto. Umowę wykonano dnia 2 czerwca 2023 

roku. Rozbudowa infrastruktury sportowo-rekreacyjno-edukacyjnej przy Szkole Podstawowej 

nr 4 w Kętrzynie zrealizowana została w ramach umowy nr SO.272.13.2023 zawartej w dniu 

18.04.2023 r. pomiędzy Gminą Miejską Kętrzyn a Walvi Sp. z o.o., Romanówka 32, 17-300 

Siemiatycze. Przedmiotem zamówienia było zaprojektowanie i przebudowa placu zabaw 

znajdującego się przy Szkole Podstawowej nr 4 w Kętrzynie przy ul. Moniuszki 1. Biorąc pod 

uwagę kryterium ceny, okresu rękojmi za wady i gwarancji jakości na roboty budowane, a także 

okresu rękojmi za wady i gwarancji jakości na wbudowane materiały jako najkorzystniejsza 

została wybrana oferta Wykonawcy: Walvi Sp. z o.o., Romanówka 32, 17-300 Siemiatycze za 

kwotę 293 970,00 zł brutto. Umowę wykonano dnia 24 lipca 2023 roku. Po przeanalizowaniu 

przebiegu realizacji zadań w ramach Budżetu Obywatelskiego., komisja przystąpiła do oceny 
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realizacji. Przy udziale 7 członków obecnych na sali 3 głosy „ za”, 4 głosy „ wstrzymały się” – 

opinia pozytywna.  

 

Ad pkt 4. Komisja zapoznała się z wstępną analizą Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Miejskiej Kętrzyn na lata 2024-2036. 

Radny Zbigniew Nowak poinformował, iż wnioski do WPF złoży na posiedzeniu komisji 7 

grudnia br.  

Ad pkt 5. Komisja zapoznała się ze wstępną analizą budżetu miasta Kętrzyn na rok 2024. 

Radny Rafał Rypina zwrócił się z pytaniem, do załącznika nr 4 rozdział 616 , czyli drogi 

publiczne i gminne. W punkcie pomiary ruchu na drogach publicznych 40 tyś. zł., taka sama 

kwota była w poprzednim roku. Czy my co roku wykonujemy pomiary? Jeżeli tak to chciałbym 

się zapoznać z nimi.  

Główna Księgowa Wioletta Stasiuk poinformowała, że są to środki, które zostały zaplanowane 

na przyszły rok ponieważ w tym roku zostały przesunięte na  inne zadania.  

Radny Rafał Rypina, zwrócił się z pytaniem dot. gospodarki  nieruchomościami, tam są koszty 

przyjęcia gruntów 250 tyś. zł. rozumiem, że to jest ul. Górna? 

Zastępca Burmistrza Karol Lizurej poinformował, iż jest kilka dokumentacji, które będą 

wymagały wykupów i ok 150 tyś. na ul. Górną są przeznaczone. Jest tam również kwota Pani 

Naczelnik Katarzyny Jezierskiej wrzucona. 

Radny Rafał Rypina,- „w punkcie pozostała działalność, zauważyłem, że wzrosły składki 

członkowskie w tych stowarzyszeniach, w których jesteśmy,  są podjęte jakieś uchwały tak?”  

Główna Księgowa Wioletta Stasiuk poinformowała, że są podjęte uchwały, a plan został 

skonstruowany w oparciu o te uchwały. Wzrost składak wynika z tego, że wszystkie usługi 

zostały objęte inflacją, więc wzrost składek na utrzymanie i członkostwo w tych związkach 

uległy podwyższeniu.  

Radny Rafał Rypina…- „dział związany z zarządzaniem kryzysowym, wzrost z 27 tyś. do 67 

tyś. co się takiego wydarzyło?”. Zwrócił się  również z pytaniem w sprawie szkół 

podstawowych…,- nie wiem jak to odbierać duże wzrosty głównie na kosztach wynagrodzenia. 

W kosztach wynagrodzeniach już zostały zaplanowane wzrosty wynagrodzeń nauczycieli, 

które zostały obiecane przez nową władzę. Widzę również małe anomalie, wśród wszystkich 

tych szkół ponieważ ewenementem jest szkoła podstawowa nr 4 , bo u niej w stosunku do roku 

ubiegłego do planu, jest sadek z czym on się wiąże? 

Zastępca Burmistrza Karol Lizurej poinformował, że  szczegółowe pytania dotyczące budżetu 

przekaże Pani Skarbnik 7-go grudnia.  

Radny Rafał Rypina zwrócił się z pytaniem w sprawie przedszkoli…- „dla przeszkoli 

niepublicznych poprzednio zaplanowane było 8 mln 688 tyś., a teraz 12 mln. Dlaczego , aż taki 

duży wzrost?” 

Zastępca Burmistrza poinformował, iż w tym roku kilkukrotnie do subwencji przedszkola 

dorzucane były pieniądze, które łącznie stanowiły kwotę ok. 12 mln, tak że przedstawiona jest 

teraz bardziej realna kwota.  

Główna Księgowa Wioletta Stasiuk dodała, że na rok 2023 aktualnie w planie mamy 12 mln 

577 tyś.  
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Radny Rafał Rypina stwierdził, że świetlice szkolne mają podobne anomalii jak przy 

wynagrodzeniach, wszystkie szkoły oprócz szkoły nr 4, wykazały wzrost, a tu jest mniejsza 

kwota.  Co jest tego powodem?  

Zastępca Burmistrza poinformował, że chodzi tu o odejścia osób ze świetlic, bądź ich 

nieodchodzenie, ekwiwalenty i odprawy. W każdej szkole były zaplanowane, natomiast nie 

spięlibyśmy tego budżetu w tych kwotach, poprosiliśmy Panie, by zorientowały się konkretnie 

wśród nauczycieli czy będą chcieli odchodzić czy nie, dlatego też stąd te różnice jeśli chodzi         

o kwoty.   

Radny Rafał Rypina zwrócił się z pytaniem w sprawie dokształcania, doskonalenia 

nauczycieli…-„ dość duży wzrost zauważyłem w szkole podstawowej nr 3 , co jest powodem 

wzrostu?” 

Główna Księgowa Wioletta Stasiuk poinformowała, iż jest to plan liczony procentowo liczony 

od wynagrodzeń nauczycieli, więc jak jest wzrost wynagrodzeń jednocześnie następuje wzrost 

kwoty przeznaczonej na doskonalenie.  

Radny Rafał Rypina zwrócił się z pytaniem w sprawie przeciwdziałanie alkoholizmowi…, 

zauważyłem spadek w planie dot. programu planu wydatków przeznaczonych na realizację 

zadań określonych gminnym programie profilaktyki kwota 297 , a w tamtym roku było 322,      

a ogólnie kwota wzrosła. 755 było na tym rozdziale, a teraz jest 867, akurat kwota w gminnych 

zadaniach  jest mniejsza.  

Główna Księgowa Wioletta Stasiuk poinformowała, iż kwota będzie aktualizowana jeszcze             

w ciągu roku, ponieważ dochody z zezwoleń na sprzedaż alkoholu i udziały należne nam za 

sprzedaż alkoholu są na bieżąco monitorowane i w momencie kiedy jest więcej to kwota 

również ulega zmianie.  

Zastępca Burmistrza Karol Lizurej dodał, że uchwała przyjęta przez Państwa o zakazie 

sprzedaży alkoholi po godzinie 22 powoduje spadek dochodów kapslowego, za to otwiera się 

drugi sklep w Kruszewcu.   

Radna Zofia Waszkiewicz zwróciła się z pytaniem…- -  jaki jest planowany koszt utrzymania 

szkół podstawowych, przedszkoli wszystkich jednostek oświatowych na te dane, które mamy 

na ten moment, na ten rok 2023, np. na koniec listopada w stosunku do dochodów za rok 2023.  

Radny Zbigniew Nowak zawnioskował, by zastanowić się nad zrobieniem sprawozdań                    

w układzie poziomym z rubryką w projekcie budżetu, która dotyczyła roku ubiegłego, nie 

byłoby aż tylu pytań, gdyż byłaby skala porównawcza.  

Radna Zofia Waszkiewicz proponuje komisji, by pochyliła się również nad dochodami.    

Ad pkt 6 Opinia projektu uchwały w sprawie: 

6.1. przyjęcia „Rocznego Programu Współpracy Gminy Miejskiej Kętrzyn z Organizacjami 

Pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 

2003 roku o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, na 2024 rok”. Kierownik 

Referatu do Spraw Społecznych - Urszula Matukiewicz omówiła powyższy projekt uchwały. 

W dyskusji udział wziął radny Rafał Rypina. Komisja po zapoznaniu się z przedmiotowym 

projektem uchwały przystąpiła do glosowania. Przy udziale 7 członków obecnych na sali             

w głosowaniu 7 głosów „za”-opinia pozytywna. 

6.2.Dyrektor MOPS-u Katarzyna Hoszkiewicz omówiła autopoprawkę w sprawie   

szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne 

usługi opiekuńcze z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób                               

z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego 
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zwolnienia od opłat, jak również tryb ich pobierania. Uwag nie wniesiono. Następnie 

przewodnicząca przystąpiła do opiniowania autopoprawki. Przy udziale 7 członków obecnych 

na sali 7 głosów „ za” - autopoprawka zastała przyjęta. Komisja po zapoznaniu się z 

przedmiotowym projektem uchwały przystąpiła do opiniowania. Przy udziale 7 członków 

obecnych na sali 7 głosów „ za” - opinia pozytywna wraz z autopoprawką. 

6.3. Zastępca Naczelnika Wydziału Rozwoju Miasta – Wioletta Stadnik omówiła projekt 

uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia Gminnego Programu Rewitalizacji Miasta 

Kętrzyn. Uwag nie wniesiono. Komisja po zapoznaniu się z przedmiotowym projektem 

uchwały przystąpiła do glosowania. Przy udziale 7 członków obecnych na sali w głosowaniu 7 

głosów „za”- opinia pozytywna. 

6.4. Naczelnik Zarządzania Majątkiem, Architektury i Urbanistyki- Katarzyna Jezierska 

omówiła zmiany uchwały Nr XXXVI/266/2021 Rady Miejskiej w Kętrzynie z dnia 29 kwietnia 

2021 r. w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu 

Gminy Miejskiej Kętrzyn. W dyskusji udział wzięli: radna Marzena Gajek, radny Zbigniew 

Nowak, radny Czesław Ćwik, radna Zofia Waszkiewicz. Komisja po zapoznaniu się z 

przedmiotowym projektem uchwały przystąpiła do glosowania. Przy udziale 7 członków 

obecnych na sali w głosowaniu 7 głosów „za”- opinia pozytywna. 

6.5. Główna Księgowa Wioletta Stasiuk omówiła projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały 

Nr LXXVII/576/2023 z dnia 28 września 2023 r w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Powiatowi Kętrzyńskiemu. Komisja po zapoznaniu się z przedmiotowym projektem uchwały 

przystąpiła do glosowania. Przy udziale 7 członków obecnych na sali w głosowaniu 7 głosów 

„za”- opinia pozytywna. 

6.6. Główna Księgowa Wioletta Stasiuk omówiła projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały 

Nr LXVI/505/2022 z dnia 29 grudnia 2022 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej  Prognozy  

Finansowej Gminy Miejskiej Kętrzyn na lata 2023 – 2034.Uwag nie wniesiono. Komisja po 

zapoznaniu się z przedmiotowym projektem uchwały przystąpiła do glosowania. Przy udziale 

7 członków obecnych na sali w głosowaniu 2 głosy „za”, 5 głosów „ wstrzymujących się”- 

opinia pozytywna. 

6.7. Główna Księgowa Wioletta Stasiuk omówiła projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie 

miasta Kętrzyn na rok 2023. Uwag nie wniesiono. Komisja po zapoznaniu się                                             

z przedmiotowym projektem uchwały przystąpiła do glosowania. Przy udziale 7 członków 

obecnych na sali w głosowaniu 2 głosy „za”, 5 głosów „ wstrzymujących się”- opinia 

pozytywna. 

6.8. Komisja zapoznała się z projektem uchwały Przewodniczącego Komisji Skarg Wniosków 

i Petycji w sprawie rozpatrzenia wniosku Towarzystwa Miłośników Kętrzyna w sprawie 

ustanowienia roku 2024 w Kętrzynie – Rokiem Stanisławy Łozińskiej. W dyskusji udział 

wzięli: radny Zbigniew Nowak, radna Zofia Waszkiewicz, radny Rafał Rypina. Po 

przeanalizowaniu powyższego projektu uchwały Przewodnicząca przystąpiła do opiniowania. 

Przy udziale 7 członków obecnych na sali w głosowaniu 6 głosów „za”, 1 głos „ wstrzymujący 

się”- opinia pozytywna. 

6.9. Dyrektor MOPS-u Katarzyna Hoszkiewicz omówiła projekt uchwały w sprawie 

podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do przyznania nieodpłatnie pomocy w 

zakresie dożywienia w formie świadczenia pieniężnego na zakup posiłku lub żywności dla osób 

objętych wieloletnim rządowym programem "Posiłek w szkole i w domu " na lata 2024-2028. 

Radny Rafał Rypina zwrócił się z uwagą dotyczącą opiniowania uchwał, uważa, że wszystkie 

uchwały powinny być pieczętowane przez prawnika obsługującego Urząd Miasta. 
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 Komisja po zapoznaniu się  z przedmiotowym projektem uchwały przystąpiła do glosowania. 

Przy udziale 7 członków obecnych na sali w głosowaniu 7 głosów „za”- opinia pozytywna. 

6.10. Dyrektor MOPS-u Katarzyna Hoszkiewicz omówiła projekt uchwały w sprawie 

określenia zasad wydatków w zakresie dożywiania w formie posiłku albo świadczenia 

rzeczowego w postaci produktów żywnościowych dla osób objętych wieloletnim rządowym 

programem "Posiłek w szkole i w domu" na lata 2024-2028. Uwag nie niesiono. Przy udziale 

7 członków obecnych na sali w głosowaniu 7 głosów „za”- opinia pozytywna. 

Ad pkt 7. Informacje, zapytania i wolne wnioski. 

Radny Zbigniew Nowak zwrócił się z pytaniem do Zastępcy Burmistrza …- uważa Pan, że 

zjazd z ul. Bydgoskiej na ul. Ogrodową, a właściwie promień nie jest zbyt mały? Zauważyłem, 

że autobus elektryczny by skręcić w prawo zajmował kawałek lewej strony i wjeżdżał na 

wysepkę, która tam docelowo będzie. Zauważyłem potrzaskane wysokie krawężniki przy 

zakręcie, gdyż jeden z samochodów nie mógł się wyrobić i najechał na nie. Opinia kierowców, 

z którymi rozmawiałem narzekali, że jest tam zbyt mało miejsca do skrętu. Byłem również w 

parku ekologicznym i zastanawiam się czy będzie dokończona ta inwestycja?  

Zastępca Burmistrza Karol Lizurej poinformował, iż w sprawie ul. Ogrodowej, gdyby nie było 

odpowiednich promieni, nie byłoby dokumentacji zaakceptowanej przez wszystkie organy do 

tego powołane.  Wykonawca Parku Ekologicznego ma termin do wykonania do 15 grudnia, my 

daliśmy mu do końca roku na skończenie jej. Nie zostało już tam dużo pracy, wykonawca musi 

się wyrobić. Obowiązuje go umowa, są ogromne kary za niewywiązane się, wykonawca ma 

świadomość, że jeśli nie wyrobi się to zrezygnujemy z tego by wykonał pracę do około jeziorka 

za 8 mln zł.    

Radna Marzena Gajek wnosi o: 

- wysypanie podjazdu, uzupełnienie ubytków na ul. Lawendowej, 

- ustawienie ławki na przestanku przy ul. Poznańskiej, 

- uzupełnienie ubytków na pętli autobusowej wyjazd w kierunku Korsz (przystanek Rataja) . 

Radny Rafał Rypina zwrócił się z pytaniem w sprawie napisów na nagraniach sesji. Kiedy 

będzie to możliwe?  

Przewodnicząca Marzena Gajek przedstawiła informacje o :  

- piśmie ze Spółdzielni Mieszkaniowej „ Pionier” dotyczące apelu Rady Miejskiej w Kętrzynie 

z dnia  26 października br. 

- obwieszczenie Miejskiej Komisji Wyborczej w Kętrzynie z dnia 25 października 2023 r. w 

sprawie ogłoszenia wyników wyborów do Młodzieżowej Rady Miejskiej w Kętrzynie 

przeprowadzonych w dniu 18 października 2023 r.  

- zarządzenie Burmistrza Miasta Kętrzyn nr 259/2023 w sprawie przeprowadzenia konsultacji 

społecznych projektu budżetu Miasta Kętrzyn na  rok 2024, 

- rozstrzygnięcie nadzorcze w sprawie uchwały nr LXXVIII/581/2023 

- rozstrzygnięcie nadzorcze w sprawie uchwały nr LXXVIII/582/2023   

-uchwała nr 0102-412/23 kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie, 

- uchwała nr 0102-414/23 kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie, 

- pismo NIK w sprawie rzetelności i gospodarności działań Burmistrza Miasta Kętrzyn,   
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Ad pkt 8. Przewodnicząca Komisji poinformowała, że do protokołu nr 91/2023 nie zgłoszono 

poprawek i przystąpiła do głosowania - przy udziale 7 członków, w głosowaniu 7 głosów „za” 

-  przyjęto protokół. 

 

Ad pkt 9.  Wobec omówienia porządku obrad Przewodnicząca zamknęła posiedzenie komisji. 

 

 

 
Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Protokołowała: Karolina Domasieiwcz (-) 

 

Wiceprzewodnicząca 

Rady Miejskiej  w Kętrzynie 

Przewodnicząca 

Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów 

Rady Miejskiej w Kętrzynie 

 

(-) Marzena Gajek 

 


